
 

Protokoll 

Ledarmöte - Ramunder HK 

15 december 2021 

 

Närvarande 

Anna Georgsson, Espen Surén Göran Bergort, Hans Johansson, Helen 

Hernell, Inga-Lill Carlsson, Josefin Filipsson, Madeleine Löfgren, Yvonne 

Östlund, Åsa Rydberg, Fredrik Hagström, Harald Von Koch, Andreas 

Holmgren, Lena Eriksson, Caroline Fäldt 

 

1. Mötet öppnas 

Ordföranden öppnade mötet och välkomnade alla. 

 

2. Val av mötessekreterare 

Andreas Holmgren tog på sig att skriva protokoll. 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordning saknades 

 

4. Föregående protokoll 

Lades till handlingarna 

 

5. Träningstider 

De nya träningstiderna gicks igenom. Vissa mindre justeringar gjordes 

men i stort så enades vi om det förslag som låg inför mötet. RHK 



kommer utnyttja halltiderna i samma utsträckning som tidigare (förutom 

att vi slutar kl 21 istället för 21:30) 

 

6. Samarbete med kommunen: 

Lena informerade om samarbetet med kommunen och önskemålet att 

introducera Handboll i skolan. Lena frågade om det var någon av 

ledaren som var intresserade att hålla träningar under skoltid. Ledarna 

kommer att höra inom sina lag och återkomma till Lena med intresse. 

Lena skickar även ut information om detta till ledarna.  

  

7. Val till styrelsen: 

Caroline (valberedningen) informerade om önskemål om föräldramöte 

under januari för att motivera föräldrar till att vara med i styrelsen för att 

föreningen ska kunna fortsätta med sin verksamhet. 

Vid föräldramötena är det tänkt att någon eller några från styrelsen är 

med för att informerad och sälja in rollerna i. Riktlinjen och 

förhoppningen är att varje lag ska ha två representanter i styrelsen. Då 

finns det tillräckligt med personer för att fördela roller i föreningens 

styrelse.  

Lagledarna skickar information till styrelsen om när föräldramötena går 

av stapeln. 

  

8. Ekonomin: 

Harald informerade om ekonomin. Det har nu kommit lite mera utgifter 

än förra året. Det finns idag ca 270 tkr i kassan.   

  

9. Tränarutbildning: 

Önskemål om att gå tränarutbildningar för att vidmakthålla kompetens 

och för att fortsätta ha engagerade tränare. Önskemål att styrelsen 

"tillåter" att det finns sådana möjligheter.   

  

10. Inköp av material: 

Behov av mer utrustning till Ramunderhallen.  Problem med att nå 

styrelsen för att få besked om hur man ska ta frågorna vidare.  

Upplevelse om att frågorna inte hanteras. Beställningar har inte 

fullgjorts. Lagledarna upplever att de inte ska behöva söka eller hantera 

frågorna själva och att styrelsen (inköpsansvarige) ordnar.  

Styrelsen tar frågan och utreder hur vad som hänt: 



• 30 bollar och en pump till bollek) 

• Passningsmål till F 10–12 

• 10 bollar till damlaget. 

  
  

11. Behov av flera ledarmöten: 

Önskemål om att ledarna träffas oftare. Önskemål om att ordna en 

ledarträff för att städa i kansliet och markera upp hyllorna. Behov av en 

genomgång av nycklar och att man kommer fram till hur tröjor ska 

ärvas.  


